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Protokół 

                                              obrad XXXIX sesji  

                                             Rady Miejskiej Góry 

z dnia 14 grudnia 2021 r. 

  

Sesja Rady Miejskiej Góry rozpoczęła się o godzinie 1000 w Sali nr 1 Starostwa 

Powiatowego w Górze a zakończyła około godziny 1115.  

Rada obradowała w składzie 15 osobowy.   

Lista obecności w załączeniu.  

 

Ad. 1 Otwarcie  

Przewodniczący Rady Miejskiej Góry Pan Arkadiusz Szuper przywitał Burmistrza Góry Irenę 

Krzyszkiewicz, Zastępcę Burmistrza Magdalenę Głuszko,  sekretarza, Tadeusza Otto, skarbnika 

Marka Balowskiego, Kierownik OPS Edytę Lisiecką, Radcę Prawnego Krzysztofa Pietrzaka oraz 

Naczelników Wydziałów UMIG. Dalej przeprowadzono logowanie do elektronicznego systemu 

głosowania. Ustalono quorum.   

 

Porządek obrad przedstawiał się następująco.  

 
1. Otwarcie. 

2. Przyjęcie protokołu z XXXVI sesji Rady Miejskiej Góry w dniu 29 października 2021 r. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXVII sesji Rady Miejskiej Góry w dniu 12 listopada 2021 r. 

4. Przyjęcie protokołu z XXXVIII sesji Rady Miejskiej Góry w dniu 25 listopada 2021 r. 

5. Sprawozdanie Burmistrza Góry z działalności w okresie międzysesyjnym. 

6. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt w żłobku lub 

klubie dziecięcym, wysokości maksymalnej opłaty za wyżywienie oraz warunków 

częściowego zwolnienia od ponoszenia opłat za pobyt w żłobku lub klubie dziecięcym. 

7. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i 

odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również 

trybu ich pobierania.  

8. Uchwała w sprawie Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Góra na lata 2022-

2024.  

9. Uchwała w sprawie Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz 

Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie Gminy Góra  na lata 2022-2026.   
10. Uchwała w sprawie Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Narkomanii dla Gminy Góra na rok 2022.   
11. Uchwała w sprawie regulaminu korzystania z byłej wieży ciśnień w Górze 

12. Uchwała w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi. 
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13. Uchwała w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz  ustalenia wysokości stawki tej opłaty.  

14. Uchwała w sprawie utraty mocy obowiązującej uchwały w sprawie ustalenia ryczałtowej 

stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi dla nieruchomości, na której 

znajduje się domek letniskowy, lub innej nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno 

– wypoczynkowe. 

15. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie Gminy Góra. 

16. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 

odpadów. 

17. Uchwała w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 

nieruchomości, którzy nie są obowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi na rzecz gminy oraz usługi opróżniania zbiorników bezodpływowych i 

transportu nieczystości ciekłych do zlewni. 

18. Uchwała w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi.   

19. Uchwała w sprawie planu pracy Rady Miejskiej na rok 2022. 

20. Uchwała w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2022. 

21. Uchwała zmieniająca uchwałę budżetową Gminy Góra na rok 2021. 

22. Interpelacje i zapytania Radnych 

23. Odpowiedź na interpelacje i zapytania Radnych.  

24. Wolne głosy i wnioski.  

25. Zamknięcie obrad. 

  

Ad  2. Przyjęcie protokołu z XXXVI sesji Rady Miejskiej Góry w dniu 29 października 2021 r. 

W związku z brakiem uwag rozpoczęto procedurę głosowania nad protokołem.  

Radni 15 głosami za, jednogłośnie przyjęli protokół. 

 

Ad 3. Przyjęcie protokołu z XXXVII sesji Rady Miejskiej Góry w dniu 12 listopada 2021 r. 

W związku z brakiem uwag rozpoczęto procedurę głosowania nad protokołem.  

Radni 15 głosami za, jednogłośnie przyjęli protokół. 

 

Ad 4. Przyjęcie protokołu z XXXVIII sesji Rady Miejskiej Góry w dniu 25 listopada 2021 r. 

W związku z brakiem uwag rozpoczęto procedurę głosowania nad protokołem.  

Radni 15 głosami za, jednogłośnie przyjęli protokół. 

 

Ad. 5. Sprawozdanie Burmistrza Góry z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Burmistrz Góry poinformowała, że w okresie międzysesyjnym wydano 35 zarządzeń. Dotyczyły one 

głównie powołania komisji przetargowych, zbycia nieruchomości, przeprowadzenia inwentaryzacji, 

przeprowadzenie konsultacji społecznych GPR.  

,,Wykonanie robót budowlanych w ramach zadania inwestycyjnego p.n. Wymiana nawierzchni drogi, 

chodników i parkingu oraz przebudowa przejść dla pieszych przy       ul. Amii Polskiej w Górze - etap 
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II'' – II postępowanie. Dofinansowanie wynosi około 427 tys zł. Trwa badanie ofert. ,,Odbiór i 

zagospodarowanie odpadów komunalnych z terenu miasta i gminy Góra”, termin składania ofert minął 

3 grudnia, trwa badanie ofert. Wpłynęła jedna oferta złożona przez TEKOM. Opracowanie Gminnego 

Programu Rewitalizacji dla Gminy Góra na lata 2021-2028”, przetarg był powtórzony z uwagi na 

niewywiązanie się z umowy z poprzednim wykonawcą, naliczono odsetki karne. W tym przetargu 

wpłynęło 6 ofert. Oferta z najniższą ceną 21 900,00  złotych, oferta z najwyższą ceną 67 650,00. Jako 

najkorzystniejsza została wskazana oferta złożona przez Pomorską Grupę Konsultingową. Dużym 

powodzeniem cieszy się sprzedaż nieruchomości, działki z infrastrukturą sprzedajemy drożej. 

Sprzedano nieruchomości na ogólną kwotę 211.620,00 zł netto. Od stycznia dochody z tytułu 

parkingów wynoszą 128.552,38, 131.715,63 zł -zajęcie pasa drogowego, 7.954,10 zł - opłata 

adiacencka. Zaszczepionych przeciwko COVID 19 mamy 48,3 %, najwięcej w grupie wiekowej 60+. 

W okresie międzysesyjnym odnotowano 613 zakażeń. Zakażonych w okresie od 29.11-05.12.2021 r. 

– 152 osoby. Obecnie objętych kwarantanną jest 635 osób. Od 23 listopada wszystkie osoby, które 

ukończyły 18 lat będą mogły skorzystać z darmowych szczepień przeciw grypie. Wystarczy, że 

zgłoszą się do wybranego punktu szczepień. Środki zewnętrze pozyskane przez OSP wynoszą łącznie 

109 007,85 zł, wkład własny gminy to 30 747,67 zł. W dalszym ciągu udzielane są dotacje do 

wymiany źródeł ciepła. Przeprowadzono inwentaryzację źródeł ciepła na terenie Gminy Góra, będzie 

dostępna na stronie internetowej. Przeprowadzono konserwację rowów melioracyjnych w 

miejscowości Góra. Prace wykonała firma Roboty Ziemne Dawid Dąbrowski, Borszyn Wielki. Koszt 

zadania to 22 000 zł w tym Gmina Góra otrzymała dofinansowanie z Województwa Dolnośląskiego            

w wysokości 12 000 zł. Od 1 lipca działa punkt informacyjny programu „Czyste Powietrze”, do tej 

pory udzielono 44 konsultacje. Spotkanie z Posłem na Sejm RP Panem Przemysławem Czarneckim, 

a także Starostą Górowskim Urszulą Szmydyńską i Wicestarostą Andrzejem Rogalą. 

Tematem rozmów były m.in. inwestycje, które realizowane będą w ramach rządowego Programu 

Inwestycji Strategicznych dla samorządów, tzw. „Polski ład”, a także o koleje rozdania środków dla 

samorządów w ramach „Polskiego Ładu”. Na Placu Bolesława Chrobrego w Górze uczczono 103. 

rocznicę odzyskania niepodległości. Spotkanie z Dolnośląskim Kuratorem Oświaty Panem Romanem 

Kowalczykiem w sprawie szkoły w Glince. Odstąpiono po konsultacjach od pomysłu likwidacji 

szkoły na 2 lata. Udział w inauguracyjnym posiedzeniu Rady Rozwoju Obszaru Gospodarczego 

powołanej przy Legnickiej Specjalnej Strefie Ekonomicznej, podczas której odebrano akt członkostwa 

w Radzie, która jest organem doradczym i opiniodawczym LSSE. Udział w spotkaniu 

samorządowców Gminy Góra, Gminy Niechlów i Powiatu Górowskiego z Dyrektorem Wydziału 

Rozwoju Miasta Legnica Pawłem Rudkowskim i Głównym Specjalistą Wydziału Rozwoju Miasta 

Legnica Magdaleną Plewą-Kalinowską. Przedmiotem spotkania było podpisanie aneksu do 

„Porozumienia w sprawie warunków współpracy i zasad partycypacji w kosztach opracowania 

Strategii Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych Legnicko – Głogowskiego Obszaru 

Funkcjonalnego na lata 2021-2027 oraz instytucjonalizacji współdziałania powiatów i gmin 

wchodzących w skład Legnicko – Głogowskiego Obszaru Funkcjonalnego”, które zawarte zostało 4 

listopada 2020 r. Aneks dotyczy m.in. przystąpienia Powiatu Lubińskiego do ZIT LGOF. Grupa 

Robocza ds. terytorializacji województwa dolnośląskiego, po konsultacjach samorządów ZIT LGOF 

została poszerzona o 2 dodatkowe osoby.  

Zdecydowana większość poparła kandydaturę Burmistrza Góry i Pana Rafaela Rokaszewicza na 

członków Grupy Roboczej ds. terytorializacji województwa dolnośląskiego. 13 grudnia złożono 

kwiaty pod pomnikiem Wolności z okazji 40 rocznicy wprowadzenia stanu wojennego. Podziękowano 

internowanym P. Tutkalikowi, P. Jachimowiczowi, P. Sieniakowi.  

 



4  

  

Adam Chmiel poprosił o przesłanie opracowania inwentaryzacji źródeł ciepła.  

 

 

Ad. 6. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt w żłobku 

lub klubie dziecięcym, wysokości maksymalnej opłaty za wyżywienie oraz warunków 

częściowego zwolnienia od ponoszenia opłat za pobyt w żłobku lub klubie dziecięcym. 

 

Maciej Liśkiewicz Przewodniczący Komisji Kultury, Oświaty i Spraw Socjalnych poinformował, że 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 4 głosami za jednogłośnie.  

 

Henryk Drozdowski Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów poinformował, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 4 głosami za jednogłośnie. 

 

W związku z brakiem pytań rozpoczęto procedurę głosowania.  

Radni 15 głosami za, jednogłośnie przyjęli uchwałę.  

 

Ad. 7. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i 

odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu 

ich pobierania. 

 

Maciej Liśkiewicz Przewodniczący Komisji Kultury, Oświaty i Spraw Socjalnych poinformował, że 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 4 głosami za jednogłośnie.  

 

Henryk Drozdowski Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów poinformował, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 4 głosami za jednogłośnie. 

 

Bartłomiej Czyż zapytał o jaką kwotę były by obniżone dochody gminy w przypadku pozostawienia 

dotychczasowych opłat. 

 

Edyta Lisiecka poinformowała, że nie może powiedzieć dokładnie jaka była by to kwota, szacunkowo 

powyżej 10/15 tysięcy. Nie można tego wyliczyć, ponieważ nie ma jeszcze decyzji o liczbie usług 

opiekuńczych na przyszły rok, są to liczby niepoliczalne. Przygotowując uchwałę bazowano na liczbie 

reprezentatywnej tak aby pokazać skalę tego. Od 1 stycznia wzrasta kryterium dochodowe, które jest 

podstawą naliczania opłat , aby to przeliczyć należało by zebrać wszystkie dokumenty od osób 

korzystający, będzie to robione na koniec grudnia, początek stycznia. De facto osoby, które  najwięcej 

korzystają będą płacić mniej.  

 

Bartłomiej Czyż stwierdził, że w styczniu będzie waloryzacja emerytur a tym samym przeniesione 

będą do wyższego progu dochodowego.  

 

Edyta Lisiecka odpowiedziała, że będzie to w nielicznych przypadkach.  

 

Bartłomiej Czyż zapytał o tabelę numer 3a. Gdy emerytura wzrośnie, automatycznie będzie wyższy 

próg opłat. 
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Edyta Lisiecka odpowiedziała, że nie wiemy jakiej wysokości będą emerytury. Gdy wzrośnie 

emerytura, wzrosną też kryteria dochodowe.  

Burmistrz poinformowała, że opłata wynosiła 40% a teraz będzie 20%. Mimo iż opłaty podniesione o 

2 zł za godzinę to i tak będą płacić mniej.  

 

Edyta Lisiecka odpowiedziała, że będą brane dochody za stary rok. Dopiero od kwietnia będą brane 

pod uwagę dochody za marzec. Waloryzacje nie wpływają znacznie na opłaty.  

 

W związku z brakiem pytań rozpoczęto procedurę głosowania.  

Radni 15 głosami za, jednogłośnie przyjęli uchwałę. 

 

Ad. 8. Uchwała w sprawie Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Góra na lata 

2022-2024.  

Maciej Liśkiewicz Przewodniczący Komisji Kultury, Oświaty i Spraw Socjalnych poinformował, że 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 4 głosami za jednogłośnie.  

 

W związku z brakiem pytań rozpoczęto procedurę głosowania.  

Radni 15 głosami za, jednogłośnie przyjęli uchwałę. 

 

Ad. 9. Uchwała w sprawie Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz 

Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie Gminy Góra  na lata 2022-2026.   

Maciej Liśkiewicz Przewodniczący Komisji Kultury, Oświaty i Spraw Socjalnych poinformował, że 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 4 głosami za jednogłośnie.  

 

W związku z brakiem pytań rozpoczęto procedurę głosowania.  

Radni 15 głosami za, jednogłośnie przyjęli uchwałę. 

 

Ad. 10. Uchwała w sprawie Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz Narkomanii dla Gminy Góra na rok 2022.   

Maciej Liśkiewicz Przewodniczący Komisji Kultury, Oświaty i Spraw Socjalnych poinformował, że 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 4 głosami za jednogłośnie.  

 

W związku z brakiem pytań rozpoczęto procedurę głosowania.  

Radni 15 głosami za, jednogłośnie przyjęli uchwałę. 

 

Ad. 11. Uchwała w sprawie regulaminu korzystania z byłej wieży ciśnień w Górze. 

Burmistrz poprosiła o wprowadzenie autopoprawki – autopoprawka w załączeniu. 

 

Rozpoczęto procedurę głosowania nad autopoprawką.  

Radni 15 głosami za, jednogłośnie przyjęli autopoprawkę.  

 

Jacek Szczerba Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej i Porządku Publicznego 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 10 głosami za jednogłośnie.  

 

W związku z brakiem pytań rozpoczęto procedurę głosowania.  
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Radni 15 głosami za, jednogłośnie przyjęli uchwałę. 

 

Ad. 12 Uchwała w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi. 

Tadeusz Biernacki Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska poinformował, że 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 9 głosami za jednogłośnie.  

 

W związku z brakiem pytań rozpoczęto procedurę głosowania.  

Radni 15 głosami za, jednogłośnie przyjęli uchwałę. 

 

Ad. 13. Uchwała w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz  ustalenia wysokości stawki tej opłaty.  

Tadeusz Biernacki Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska poinformował, że 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 9 głosami za jednogłośnie.  

 

W związku z brakiem pytań rozpoczęto procedurę głosowania.  

Radni 15 głosami za, jednogłośnie przyjęli uchwałę. 

 

Ad. 14. Uchwała w sprawie utraty mocy obowiązującej uchwały w sprawie ustalenia ryczałtowej 

stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi dla nieruchomości, na której 

znajduje się domek letniskowy, lub innej nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno 

– wypoczynkowe. 

Tadeusz Biernacki Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska poinformował, że 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 9 głosami za jednogłośnie.  

 

W związku z brakiem pytań rozpoczęto procedurę głosowania.  

Radni 15 głosami za, jednogłośnie przyjęli uchwałę. 

 

Ad. 15. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku 

na terenie Gminy Góra. 

Tadeusz Biernacki Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska poinformował, że 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 9 głosami za jednogłośnie.  

 

Bartłomiej Czyż poprosił o wykreślenie paragrafu 22 ust. 2 pkt 2 i 3 dot. wprowadzania zwierząt, w 

związku z wyrokiem sądu administracyjnego. Paragrafu tego nie ma w omawianej uchwale ale jest w 

regulaminie. 

 

Krzysztof Pietrzak odpowiedział, że trudno się do tego odnieść ponieważ nie ma tego regulaminu przy 

sobie. Nie było to procedowane ani sygnalizowane. Nie powinno się pochopnie odnosić wyroku sądu 

do wszystkich uchwał, należy się nad tym zastanowić. Ewentualnie na kolejnej sesji można się 

zastanowić nad zmianą. Regulamin został opublikowany w Dzienniku Urzędowym, nadzór prawny 

wojewody nie zgłosił żadnych uwag do tego zapisu. Jeśli chodzi o te zapisy a wyrok, w kilka minut 

nie da się tego rozstrzygnąć.  

 

Burmistrz poinformowała, że za tydzień jest kolejna sesja. Ewentualnie można wtedy wnieść 

poprawkę.  
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Krzysztof Pietrzak poinformował, że w tym zakresie już była interwencja. Prokuratura zgłaszała 

uwagi do regulaminu, WSA naniósł już korektę do tej uchwały, ten paragraf już jest usunięty.  

 

Bartłomiej Czyż zapytał o ujęte w uchwale odpady niebezpieczne, co to za odpady.  

 

Magdalena Głuszko odpowiedziała, że ścisłej interpretacji ministerstwa jeszcze nie ma. Odpady 

niebezpieczne typu termometr rtęciowy lub inne drobne przedmioty.  

 

W związku z brakiem pytań rozpoczęto procedurę głosowania.  

Radni 14 głosami za, przy 1 głosie wstrzymującym podjęli uchwałę.  

 

Ad. 16. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 

odpadów. 

Tadeusz Biernacki Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska poinformował, że 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 9 głosami za jednogłośnie.  

 

W związku z brakiem pytań rozpoczęto procedurę głosowania.  

Radni 15 głosami za, jednogłośnie przyjęli uchwałę. 

 

Ad. 17. Uchwała w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 

nieruchomości, którzy nie są obowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi na rzecz gminy oraz usługi opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu 

nieczystości ciekłych do zlewni. 

 

Burmistrz poprosiła o wprowadzenie autopoprawki – treść w załączeniu. 

Rozpoczęto procedurę głosowania nad autopoprawką.  

 

Radni 15 głosami za, jednogłośnie przyjęli autopoprawkę.  

 

Tadeusz Biernacki Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska poinformował, że 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 9 głosami za jednogłośnie.  

 

Henryk Drozdowski Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów poinformował, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 4 głosami za jednogłośnie. 

 

Jacek Szczerba Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej i Porządku Publicznego 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 10 głosami za jednogłośnie.  

 

W związku z brakiem pytań rozpoczęto procedurę głosowania.  

Radni 15 głosami za, jednogłośnie przyjęli uchwałę. 

 

Ad. 18. Uchwała w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi.   
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Tadeusz Biernacki Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska poinformował, że 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 9 głosami za jednogłośnie.  

Bartłomiej Czyż poprosił o wykreślenie w załączniku nr 1, pkt. L, środkowa tabelka słów „za opłaty”.  

 

Rozpoczęto procedurę głosowanie nad wnioskiem Radnego Bartłomieja Czyża. 

W wyniku głosowania 15 głosami za, poprawka została wprowadzona. 

 

W związku z brakiem pytań rozpoczęto procedurę głosowania nad całością uchwały.  

Radni 15 głosami za, jednogłośnie przyjęli uchwałę. 

 

Ad. 19. Uchwała w sprawie planu pracy Rady Miejskiej na rok 2022. 

W związku z brakiem pytań rozpoczęto procedurę głosowania.  

Radni 15 głosami za, jednogłośnie przyjęli uchwałę. 

 

Ad. 20. Uchwała w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2022. 

W związku z brakiem pytań rozpoczęto procedurę głosowania.  

Radni 14 głosami za, przy 1 głosie przeciw przyjęli uchwałę. 

 

Ad. 21. Uchwała zmieniająca uchwałę budżetową Gminy Góra na rok 2021. 

Henryk Drozdowski Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów poinformował, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 4 głosami za jednogłośnie. 

 

W związku z brakiem pytań rozpoczęto procedurę głosowania.  

Radni 15 głosami za, jednogłośnie przyjęli uchwałę. 

 

Ad. 22. Interpelacje i zapytania Radnych 

W związku z brakiem interpelacji i zapytań rozpoczęto realizację kolejnego punktu.  

 

Ad. 23. Odpowiedź na interpelacje i zapytania Radnych.  

W związku z brakiem interpelacji i zapytań rozpoczęto realizację kolejnego punktu.  

 

Ad. 24. Wolne głosy i wnioski. 

 

W związku z brakiem pytań rozpoczęto realizację kolejnego punktu.  

 

Ad. 25 Zamknięcie obrad. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący zamknął posiedzenie XXXIX sesji Rady 

Miejskiej Góry.  

 

Na tym protokół zakończono.  

Prot. Mateusz Szuszkiewicz 


